
Van: Frans van Zaalen  
Verzonden: zaterdag 28 juli 2018 14:24 
Aan: +AW Griffie Albrandswaard <griffie@albrandswaard.nl> 
Onderwerp: Energielabel c 

 

Goedemiddag,  

 

Na aanleiding van het artikel in het ad  

https://www.ad.nl/binnenland/duizenden-bedrijven-pand-kwijt-als-kantoor-niet-zuiniger-

wordt~a0f9e63c/ 

Hebben wij de volgende vraag. 

 

Hoeveel kantoorpanden in Albrandswaard zijn er van voor 1990 en/of voldoen niet aan de aan 

het minimale c energielabel. 

 

Indien er een kaart ingetekend kan worden voor extra verduidelijk zijn wij u erkentelijk. 

 

Met vriendelijke groet,  

Frans van Zaalen  

ChristenUnie sgp 
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